
PROCES — VERBAL 

Incheiat azi, 29 august 2019, orele 14.00, in 
edinta ordinara a Consiliului Local al 

Oraptlui Topoloveni 

In conformitate cu prevederile art.134 alin.(1) lit.a) raportat la art. 133 
alin. (1) din Codul Administrativ aprobat prin OUG nr. 57/2019, Consiliul 
Local al Oraplui Topoloveni este convocat in  edinta ordinara  de catre dl. 
Primar prin convocator, document anexa la Dispozitia nr. 238/23.08.2019. 

Sedinta este convocata pentru data de 29 august 2019, orele 14.00, la 
Sala de edinte a Consiliului Local. 

Proiectul de ordine de zi a edintei s-a afipt public la sediul 
Consiliului Local Topoloveni pentru care s-a Incheiat proces-verbal de 
af4are nr7468/23.08.2019. 

Potrivit Hotararii nr. 52 din data de 21.06.2019 preedinte de 
edinta este dl. consilier Mogoanu Ionut Florin. 

Dupd efectuarea apelului nominal se constata ca §edinta este legal 
constituita, find absenti domnii consilieri Vinatoru Dorel §i VIlnoiu 
Aurelian-Ion. 

In continuare, este prezentata ordinea de zi a edintei ordinare, anexata 
la convocator. Proiectele de hotarari au fost initiate de dl. Primar. 

Se supune la vot ordinea de zi *i se aproba in unanimitate de voturi. 
1. Pentru primul punct de pe ordinea de zi, este prezentat Procesul 

verbal Incheiat in sedinta ordinara a Consiliului Local Topoloveni din 
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data de 25 iulie 2019. 
Se supune la vot procesul verbal i se aproba cu unanimitate de voturi. 
2. La urmatorul punct de pe ordinea de zi este prezentat Proiect de 

hotarfire privind rectificarea bugetului de venituri Si cheltuieli al 
orawlui Topoloveni, pe anul 2019. 

Comisiile de specialitate au dat aviz favorabil proiectului de hotarare 
Nu sunt intrebari, discutii, drept pentru care se supune la vot i se 

aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta, Hotarfirea 
nr. 58 din 29.08.2019. 

3. In continuare, dl. pre§edinte de §edinta prezinta un nou punct de pe 
ordinea de zi, §i anume Proiect de hotarfire referitor la exprimarea 
acordului Consiliului Local al Orawlui Topoloveni pentru transmiterea 
concesiunii terenului in suprafata de 5,05mp destinat pentru construire 
amenajare exterioara in fata apartamentului cu nr. 1 situat la parterul 
blocului P22, scara D din orawl Topoloveni, de la concesionarul 
terenului Baciu Marian catre doamna Panescu Ana-Maria (fosta Achim 
Ana-Maria) - ca urmare vanzarii—cumpararii apartamentului, tranzactie 
intervenita intre aceOia in anul 2013". 

In sedinta comisiilor de specialitate, proiectul de hotarare a primit aviz 
favorabil. 

Pentru ca nu sunt alte discutii se supune la vot Si se aproba cu 
unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta, Hotarfirea nr. 59 din 
29.08.2019. 

4. Urmatorul punct pe ordinea de zi este Proiect de hotarfire referitor 
la aprobarea Proiectului/Cererii de finantare i a cheltuielilor aferente 
pentru obiectivul de investitii:,,Crearea sistemului de iluminat 
stradal-rutier si ornamental-parcuri, cu corpuri de iluminat LED Si 
telegesiune, in U.A.T. Orawl Topoloveni". 

Acest proiect de hotarare a primit aviz favorabil in §edinta comisiilor 
de specialitate. 

Se supune la vot Si se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, pe 
cale de consecinta Hotarfirea nr. 60 din 29.08.2019. 

5. La un nou punct de pe ordinea de zi, dl. pre§edinte de Sedinta 
prezinta Proiect de hotarfire referitor la transformarea unei functii 
publice de executie vacante din cadrul SPCLEP al Orawlui Topoloveni 
din „inspector, clasa I, grad profesional principal" in„inspector, clasa I, 
grad profesional asistent", cu incadrarea in numarul maxim de posturi 
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aprobat; precum si  pentru aprobarea statului de functii actualizat . 
Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil din partea comisiilor de 

specialitate. 
Nu sunt dezbateri pe marginea acestui proiect de hotarare, drept pentru 

care se supune la vot §i se aproba cu unanimitate de voturi, devenind, astfel 
Hotarfirea nr. 61 din 29.08.2019. 

6. In continuarea sedintei este prezentat Proiect de hotarfire referitor 
la actualizarea elementelor de identificare si  a caracteristicilor privind 
doua tronsoane de drum situate de o parte si  de alta a strazii Ion 
Mihalache din Orasul Topoloveni, in vederea intabularii dreptului de 
proprietate publics a U.A.T. Orwl Topoloveni asupra acestei asupra 
acestei strazi in Cartea Funciara a localitatii. 

Proiectul de hotarare a primit aviz favorabil in sedinta comisiilor de 
specialitate. 

Nu mai sunt intrebdri, discutii, drept pentru care se supune la vot §i se 
aproba in unanimitate de voturi, devenind, pe cale de consecinta Hotarfirea 
nr. 62 din 29.08.2019.. 

La ultimul punct Diverse, dl. Rowscu Ion solicits informatii 
suplimentare cu privire la tariful de inchiriere a salii de sport al Liceului Ion 
Mihalache, intreband: „De ce nu s-a respectat ceea ce s-a discutat in sedinta 
de Consiliu Local? Tariful este pe lund sau doar pentru cloud ore? Cum se 
poate modifica, pentru ca este foarte mare?" 

Dra. Secretar Ungureanu Doina face clarificarile necesare, 
precizand: ,,In §edinta de Consiliu Local din luna aprilie, au fost votate 
tarifele de inchiriere pentru spatiile aferente liceului la propunerea Consiliului 
de Administratie al Liceului. Liceul a fundamentat tarifele, pe care serviciul 
de contabilitate al primariei le-a verificat §i a fost initiat proiectul de hotarare, 
care a fost supus spre aprobare Consiliului Local. Sala de sport aduce venituri 
extrabugetare in beneficiul liceului. In urma discutiei cu dl. consilier, am 
verificat Si am constatat ca respectiva hotarare de consiliu local prevede 
tarifele prezentate in referatul de specialitate, tariful stabilit pentru Inchirierea 
sand de sport find pentru cloud ore. Modificari la cea hotarare nu se pot face 
decat pe baza unui referat pentru proiect de hotarare. I-am recomandat 
domnului consilier sa faca o proiect de hotarare in acest sens. " 

Dl. Consilier Rowscu Ion propune ca pans la urmatoarea sedinta sä se 
refaca hotararea, in sensul de a se clarifica de catre aparatul de specialitate al 
primarului. 



Dra Secretar Ungureanu Doina precizeaza urmatoarele: „Proiectele de 
hotarare se fac la initiativa primarului sau al unui grup de consilieri. Nu este 
obligatia noastra. Cladirea liceului este proprietate publics §i o administreaza 
liceul, not ca autoritate publics am aprobat propunerea facuta de liceu. Faceti 
proiectul de hotarare pentru schimbarea tarifelor daca aveti un interes 
personal, va rog sa vi-1 sustineti. Noi suntem personal executiv §i nu 
elaboram proiecte de hotarare decat in interes public." 

Dl. Consilier Ro§escu Ion spune: „De ce sa fac proiectul pentru ca apoi 
sa fie respins, este o munca inutild? 0 sa verific daca aceste aceste tarife sunt 
§i in alte locatii. De ce stadionul a fost dat cu titlu gratuit? " 

Dra Secretar Ungureanu Doina  face lamuririle necesare: „Stadionul a 
fost dat in folosinta prin contract de comodat unei asociatii sportive, avand ca 
beneficiari pe copiii locuitorilor ora§ului, este in intersul cetatenilor. " 

Dl. Viceprimar, Ene Emilian, anunta ca in data de 4 septembrie se va 
desra§ura Festivalul Carpati la Topoloveni, iar in perioada 13-15 septembrie 
se va fi un eveniment dedicat motocicli§tilor. 

Dl. Consilier Roescu Ion intreaba: „Cum se va inchiria stadionul 
pentru acest eveniment?" 

Dl. Viceprimar afirma ca este vorba despre un eveniment organizat la 
nivel local, dar de interes national . 

Dra Secetar precizeaza.: „Daca ora§ul este organizatorul evenimentului 
nu mai este nevoie de inchiriere." 

Dl. Dl. Consilier RoFscu Ion solicits informatii referitoare la 
oranizarea evenimentului Si la programul acestuia. 

Dl. Viceprimar ii invita pe consileri la evenimentele respective Si ii 
asigura ca pand la data desra§urarii acestora vor primi informatiile necesare. 

Se constata ca alte puncte nu mai sunt pe ordinea de zi, de asemenea 
nici inscrieri la cuvant, intrebari, comentarii sau propuneri nu mai sunt. 

Ca urmare, pre§edintele de §edintd declard incheiate lucrarile  edintei 
ordinare din data de 29.08.2019.  

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces-ver 
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